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Abstract (en)
[origin: WO9007387A2] In an arrangement for applying substances to a web of material (4), a doctor blade (9, 13) is pressed magnetically against
the material or a stencil (5) by means of a working magnet and rests in the working position against a profiled strip (6). A least one retaining magnet
(7) arranged in the profiled strip (6) maintains the doctor blade (9, 13) in rolling or sliding contact with the profiled strip (6) when the working magnet
is switched off and raises the profiled strip (6) from the surface of the web (4, 5) or the stencil.

Abstract (fr)
Dans une installation d'application de substances sur une bande de matériau (4), une racle (9, 13) est sollicitée magnétiquement contre le matériau
ou un patron (5) au moyen d'un aimant de travail et s'appuie dans sa position de fonctionnement sur une réglette profilée (6). La réglette profilée (6)
comprend au moins un aimant de retenue (7) qui retient de manière coulissante ou rotative la racle (9, 13) sur la réglette profilée (6) lorsque l'aimant
de travail est débranché et qui soulève ladite réglette de la surface d'application (4, 5) ou du patron.
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